
Referat fra generalforsamling den 30.04.2025 i Rolfsted og Omegns 

Transformerfond afholdt i Ferritslev Fritidshus 

Der var fremmødt 11 personer incl. dirigent, medarbejder og bestyrelse. Formand Claes Henningsen 

bød velkommen. Claes indledte med at sige, at han gerne ville have at de tilstedeværende indledte 

generalforsamlingen med at mindes næstformand Palle Holmegaard. Palle gik bort den 9. november 

2024. Palle havde været i bestyrelsen i mange år - også tilbage i Transformerforeningens tid og har 

været med i hele Fondens tid siden 2016 og de sidste mange år som næstformand. Palle vil blive 

husket og savnet, som et meget dygtigt og engageret bestyrelsesmedlem med en altid smittende 

humor. Formanden bad forsamlingen om at rejse sig for med et minuts stilhed at mindes Palle. 

Herefter gik formanden over til dagsordenens pkt. 1. Valg af dirigent. 

 

1.  Valg af dirigent 

På bestyrelsens vegne foreslog han Carsten Viuff. Carsten blev enstemmigt valgt.  

Carsten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt varslet og indkaldt. 

Generalforsamlingen blev konstateret beslutningsdygtig - han overlod herefter ordet til formanden 

for beretningen for 2024.  

 

2. Valg af medlemmer til bestyrelsen samt suppleanter. 

På valg til bestyrelsen var Peter Godskesen, som var villig til genvalg. Endvidere skulle der vælges 

et nyt bestyrelsesmedlem. Bestyrelsens forslag var Ernst Jørgensen. Begge blev enstemmigt valgt til 

bestyrelsen. Der skulle også vælges ny suppleant til bestyrelsen – bestyrelsens forslag var her Jens 

Pedersen, som blev enstemmigt valgt til suppleant. 

 

3. Bestyrelsens beretning. 

Formand Claes Henningsen fremhævede i sin beretning for 2024, følgende hovedpunkter: 

• Bestyrelsen har afholdt 2 møder i 2024 – 21. marts og 3. oktober og der blev afholdt 

generalforsamling den 30. april. Endvidere har der været afholdt bestyrelsesmøde den 20. 

marts 2025.  
 

• I alt er der blevet udloddet 256.000 kr. i 2024. Gennem årene er der til dags dato uddelt i alt 

1.671.000 kr.  
 

• Bestyrelsen afholdt møde den 3. oktober 2024, hvor der var indkommet 7 ansøgninger 

svarende til 384.000 kr. Af ansøgerne blev 4 tilgodeset svarende til i alt 105.000 kr.: 

• Juniorklub i Ferritslev havde ansøgt om kr. 35.000 til billetter til den kommende 

børnefestival 2025 “Vilde Vulkaner” plus bustransport tur/retur og evt. 



telte/pavilloner. Bestyrelsen bevilgede delvis støtte på op til kr. 15.000 til bustransport 

i forbindelse med projektet. 

• Den selvejende almene OK-ældreboliginstitution Åbrinken fik godkendt indkøb af 

diverse inventar til fælleshuset på i alt kr. 49.969. 

• Ferritslev Fritidshus bevilgedes støtte til ansøgte diverse forbedringer i Fritidshuset 

med i alt kr. 15.000. 

• Rolfsted Idrætsforening Hovedbestyrelse (RIF) havde ansøgt om kr. 100.000 til 

renovering af inddækningen/trækanterne på beachbanen.  Bestyrelsen bevilgede delvis 

støtte på op til kr. 25.000 til indkøb af materialer til projektet. 

• Til bestyrelsesmødet den 20. marts 2025 var der 8 ansøgninger svarende til i alt 279.000 kr. 

Igen var det en enig bestyrelse, som godkendte 5 af de 8 projekter, hvilket beløb sig til 

145.000 kr. 

• Der blev godkendt støtte på 21.394 kr. til Ferritslev Fritidshus til sikkerhedsforhold i 

forbindelse med publikumspodier.  

• Der blev godkendt et tilskud på 15.743 kr. til Davinde Beboer- og Forsamlingshus til 

udskiftning af udendørs grill på Davinde Fælled. 

• Rolfsted Idrætsforening / Seniorafdelingen fik godkendt et delvist tilskud på 10.000 

kr. til indkøb af nye Bocciasæt, 

• Der blev godkendt et delvist tilskud til Rolfhallen på 10.000 kr. i forbindelse med 

anskaffelse af nye håndboldmål. 

• Davinde Beboer- og Forsamlingshus fik godkendt delvis støtte på 88.000 kr. i 

forbindelse med Projektet Lunden, som går ud på etablering af fælles mødested med 

værksteder og orangeri. 

• Claes nævnte, at han havde været i kontakt med Energi Fyn angående den gamle 

Transformerstation, som Fonden tidligere har skrevet et brev til Energi Fyn om. Det viser 

sig, at stationen er bevaringsværdig, og at den derfor er overdraget fra Vores Elnet til Energi 

Fyn Holding. Det ligger hermed fast, at stationen ikke bliver revet ned. 

• Claes sluttede af med at rette en stor tak til bestyrelse og sekretær for rigtig godt samarbejde 

i det forgangne år.  

 

Der var ingen særlige bemærkninger til beretningen, og den blev enstemmigt godkendt. 

 

4. Forelæggelse af årsregnskab med revisionspåtegning. 

Sekretær Carsten Viuff fremlagde resultatopgørelse og balance for det forgangne år 2024. 

 

Regnskabet blev herefter enstemmigt godkendt. 

 

 

5. Behandling af indkomne forslag. 

Der var ikke indkommet forslag til Fonden. 

 



 

 

6. Valg af revisor 

Beierholm Revisionspartnerselskab blev genvalgt som revisor uden modkandidat. 

     
7. Eventuelt 

Under eventuelt kom følgende emner op: 

• Netsvindel – hvor det på baggrund af de få og velkendte transaktioner Fonden har, 

besluttedes at fortsætte uændret. 

• Kapitalforhold hos ansøgere – da ”velpolstrede” ansøgere naturligvis kan ansøge på lige fod 

med alle andre. Skal nye procedurer sikre at ansøgere, der sagtens kan finansiere projekterne 

selv, ikke bevilges støtte. Carsten og Claes beslutter og iværksætter disse nye tiltag. 

• Annoncering i Kappendrup, som ikke menes at være dækket af eksisterende annoncering i 

Midtfynsposten og Ugeavisen. Det blev besluttet at Carsten undersøger emnet og sammen 

med Claes beslutter, hvordan sagen skal håndteres fremadrettet. 

 

----------------- 

 

Herefter afsluttede dirigenten generalforsamlingen og overgav ordet for afsluttende bemærkninger 

til formanden, som igen takkede de fremmødte for interessen samt bestyrelsen og Carsten for et 

godt samarbejde. Endelig takkede Claes Ernst og Jens for at ville påtage sig hvervene som 

henholdsvis bestyrelsesmedlem og suppleant til bestyrelsen. Herefter var Fonden vært ved et lettere 

traktement. 

 

 

 

 

___________________________________             __________________________________ 

        Protokolfører Carsten Viuff      Dirigent Carsten Viuff   


